
Bestyrelsesmøde den 4. oktober 2021på Google-meet. Tilstede var alle, Anders er 
ordstyrer, Grethe refererer og dagsorden er godkendt.


 1. Opfølgning på sidste referat.

Hvalpepjecen er ikke kommet endnu, vi arbejder videre. Ulla har endnu ikke 
modtaget noget fra Jesper vedrørende boden, men han mener ikke der er ret 
meget. Grethe kontakter Bente Hjørringgaard vedr klubbens office-pakke, sender i 
fremtiden referater til Ulla, som videresender. Grethe har nu en foredragsholder til 
et medlemsmøde i februar, og kontakter Susanne vedrørende lokale.


2. Økonomi.

Der er ikke sket det store siden sidste møde. Saltum er endnu ikke afregnet. Det 
kan måske blive nødvendigt at afhente det.


3. WUSB.

Anders har deltaget i et “halvt” delegeret møde. Han kontakter Ane for yderligere 
information. Vi arbejder videre med planlægningen af WUSB 2023.


4. Avls- og sundhedsudvalg.

Vi har en foredragsholder til emnet mentalbeskrivelsen og dens betydning. Så nu 
skal vi finde et sted og en endelig dato. Det bliver en lørdag i februar i nærheden af 
Århus. Grethe kontakter Susanne for sted og dato.


5. Udstillingsudvalg.

Der er dommerændring til Gjernudstillingen om formiddagen. Jakob Steiber har 
måttet sige fra. I stedet kommer Annegret Splinter, også fra Tyskland.

Der er seks nye udstillere til udstillingen i Ejbyhallen og 10 hvalpe og babyer.


6. Bernharden.

Vi skal til at undersøge mulighederne for at udsende “Bernharden” elektronisk til 
dem, der ønsker denne mulighed fremfor at modtage det fysisk. Det handler både 
om økonomi og store problemer med Post Nord. Ulla undersøger hvilke 
muligheder vi har.


7. Hjemmesiden.

Hjemmesiden trænger til en opdatering og vil få et hovedeftersyn.


8. Næste møde er den 1. november.



